



Notenverteilung Promotionstermin 06.04.2011

6. April 2011

Bachelor-Studienabschlüsse in Wirtschaftswissenschaften

Promotionstermin 06.04.2011

Anzahl Absolventen: 105

Top	Mindestgesamtnote
5%	5.24
10%	5.07
20%	4.93
30%	4.87
50%	4.77

Lesebeispiel: Ein Absolvent oder eine Absolventin mit einer Abschlussnote von 5.14 oder mehr gehört zu den besten 10% der 105 Bachelor-Graduierten dieser Termine. Ein Absolvent oder eine Absolventin mit der Note 4.92 oder mehr gehört zu den besten 20% dieser Gruppe.

Master-Studienabschlüsse in Wirtschaftswissenschaften

Promotionstermin 06.04.2011

Anzahl Absolventen: 35

Top	Mindestgesamtnote
10%	5.66
20%	5.45
30%	5.31
50%	5.12

Lesebeispiel: Eine Absolventin oder ein Absolvent mit einer Abschlussnote von 5.66 oder mehr gehört zu den besten 10% der 35 Master-Graduierten dieser Termine. Eine Absolventin oder ein Absolvent mit einer Note von 5.12 oder mehr gehört zu den besten 50% dieser Gruppe.

Kontakt

Dekanat Wirtschaftswissenschaftliche Fakultät

Universität Zürich

E-Mail: deansoffice@oec.uzh.ch

www.oec.uzh.ch



Percentiles for graduation date 6 April 2011

6. April 2011

**Bachelor degrees in Economics, Business Administration,
Management and Economics and Banking and Finance**

Graduation date: 6 April 2011, Number of graduates: 105

Top	Minimum final grade required
5%	5.24
10%	5.07
20%	4.93
30%	4.87
50%	4.77

Example: A student with a final grade of 5.14 or above belongs to the top 10 % of the 105 bachelor students being graduated at the above-mentioned dates. A student with a final grade of 4.92 or above belongs to the top 20% of the 105 students being graduated at these dates.

**Master degrees in Economics, Business Administration,
Management and Economics and Banking and Finance**

Graduation date: 6 April 2011, Number of graduates: 35

Top	Minimum final grade required
10%	5.66
20%	5.45
30%	5.31
50%	5.12

Example: A student with a final grade of 5.66 or above belongs to the top 10 % of the 35 master students being graduated at the above-mentioned dates. A student with a final grade of 5.12 or above belongs to the top 50% of the 35 students being graduated at these date.

Contact

Dean's Office, Faculty of Economics, Business Administration and Information Technology
University of Zurich
E-Mail: deansoffice@oec.uzh.ch
www.oec.uzh.ch